

PSA 1	
<b>English</b>	COVID-19 vaccines are FREE for everyone. But make sure and ask if there are any other costs with getting vaccinated. No one can be denied a free vaccine if they are unable to pay an administration fee. Once vaccines are widely available, anyone can get vaccinated regardless of immigration status. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
<b>Translation</b>	向所有人免費提供COVID-19疫苗。但要確定並詢問接種疫苗是否需要任何其他費用。任何人都不會因為無力支付接種費而被拒絕接種免費疫苗。疫苗普遍供應後，任何移民身份的人均可接種疫苗。保護自己。保護社區。接種疫苗。

PSA 2	
<b>English</b>	The COVID-19 vaccine protects you from getting COVID-19. If you still get COVID after you get vaccinated, the vaccine protects you from getting seriously ill. Even if you had COVID-19, you should still get vaccinated. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
<b>Translation</b>	COVID-19疫苗可防止您感染COVID-19。如果您在接種疫苗後仍然感染COVID-19，則疫苗可防止您發展成為重症。即使您已感染過COVID-19，也應該接種疫苗。保護自己。保護社區。接種疫苗。

PSA 3	
<b>English</b>	COVID-19 vaccines are safe and effective. The vaccine CANNOT give you COVID-19. No other vaccine has been tested as much for its safety in U.S. history. The vaccine has been proven safe for thousands of people, including those of different races, ethnicities and ages. No other vaccine has been tested as much for its safety in U.S. history and millions of people have been safely vaccinated. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
<b>Translation</b>	COVID-19疫苗安全有效。您不會因為接種疫苗而感染COVID-19。這是美國有史以來對安全性檢測最嚴格的疫苗。已證明該疫苗對數千人安全，其中包括不同種族、民族和年齡的人。這是美國有史以來對安全性檢測最嚴格的疫苗，數百萬人已安全接種。保護自己。保護社區。接種疫苗。

PSA 4	
<b>English</b>	COVID-19 vaccines are safe and effective. Side effects are normal and mean the vaccine is teaching your body how to fight the virus. You CANNOT get COVID-19 from the vaccine. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
<b>Translation</b>	COVID-19疫苗安全有效。副作用屬於正常現象，這表明疫苗正在教您的身體如何抵抗病毒。您不可能因為接種疫苗而感染COVID-19。保護自己。保護社區。接種疫苗。

PSA 5	
<b>English</b>	The COVID-19 vaccine is halal. The COVID-19 vaccine does not contain any animal products. The COVID-19 vaccine does not change your DNA. The vaccine has been proven safe for thousands of people, including those of different races, ethnicities and ages. Protect yourself. Protect your community. Get vaccinated.
<b>Translation</b>	COVID-19疫苗是清真疫苗。COVID-19疫苗不含任何動物製品。COVID-19疫苗不會改變DNA。已證明該疫苗對數千人安全，其中包括不同種族、民族和年齡的人。保護自己。保護社區。接種疫苗。

PSA 5	
<b>English</b>	Stay safe after being vaccinated from COVID-19. Right now, experts don't know how long the vaccine will protect you. Even after getting the vaccine, continue to wear a mask, practice social distancing, wash your hands often, and disinfect high-touch areas frequently.
<b>Translation</b>	接種COVID-19疫苗後，也需注意安全。目前，專家尚不知道疫苗能提供多長時間保護。即使接種了疫苗，也要繼續戴口罩，保持社交距離，經常洗手，並時常對高接觸區域進行消毒。